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To: 2e Sr @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Mon 3/7/2022 8:54:31 AM

Subject: RE: BurlllIEEEl ck oppelingBERET st.rgroep
PBM

Received: Mon 3/7/2022 8:54:00 Al

Hil

Dit is EEE ker rein. De term SLA is wat verwarrends; dit betreft operationele/technische afspraken om de systemen goed op

elkaar aangesloten te kunnen krijgen (en het tijdpad daar naartoe etc). Deze week is er een meeting waarin|ilagoelicht wat nu

exact de status is (om per 1 april Navision zodanig te hebben draaien dat met aansluiting van OneMed en Mediq er voldaan wordt

aan regeling materieel beheer etc). Ik houd je op de hoogte, maar ga er maar vanuit dat er juridisch gezien niet veel wijzigt voor de

contracten; daar staat in feite alles correct in.

Groeten!

Verzonden: vrijdag 4 maart 2022 09:27

Aan: 5.1.2e ERE @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Bureau LCH: terugkoppeling Stuurgroep PBM

Hé,

lk heb geen idee walls F--Bl hiermee bedoelt. Heb jij reeds een gesprek met Mediq gepland? De afwijkingsnota’s van QRS en

Mediq liggen momenteel bij de Minister, dus dat is bijna afgerond. Daarna kunnen we het gesprek met Mediq weer oppakken.

Groeten

Van: JBEEN@ chupmiddelen.ni>
Verzonden: donderdag 3 maart 2022 12:49

Aan: 2 EE @ minvwen>; A ) SESE minvws.n >;INEEEEC
Dminvws.nl>

Ik heb Mediq gesproken en er staat een vervolgafspraak op de rol voor een SLA.

Met Vriendelijke Groet,

Mobiel: 068A

@minvws.nl>

pmiddelen.nl>

Stuurgroep PBM



1077586
.

He,

Het klopt dat er nog geen contract met Mediq is en tot het tekenen van het nieuwe contract wordt gefactureerd op basis van het

oude contract (nacalculatie). Nadat de afwijkingsnota door de Minister is goedgekeurd, gaan we het contract met Mediq zo

spoedig mogelijk afronden en tekenen. Ze hebben eerder al een concept ontvangen, dus zijn al op hoogte van de inhoud.

Groeten,

Dubbel
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